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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het artikel «Ook afname weidevogels op biologische 
boerenbedrijven mogelijk gevolg van aanwezige pesticiden» (ingezonden 
28 februari 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Ook afname weidevogels op biologische 
boerenbedrijven mogelijk gevolg van aanwezige pesticiden»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de EU en Nederland vrijwel geen wetgeving hanteren die 
maximale pesticidengehalten in mest voorschrijft? 

Vraag 3
Klopt het dat in bijna alle mest van Nederlandse veehouderijbedrijven 
pesticiden in ecologisch relevante concentraties teruggevonden kunnen 
worden? Zo ja, welke invloed heeft dit op de omgeving? Zo nee, hoe 
verhoudt uw antwoord zich tot het onderzoek dat wordt aangehaald in het 
artikel? 

Vraag 4
Klopt het dat voor veel pesticiden de werking van het totaal aan stoffen, hun 
synergistische interacties en hun cumulatieve effecten op het ecosysteem 
onbekend zijn? Zo ja, op welke manier kan het voor veehouderijbedrijven 
inzichtelijk worden gemaakt wat voor schade pesticiden toebrengen aan de 
grond en omgeving? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat bestrijdingsmiddelen schadelijk kunnen zijn voor het 
hele ecosysteem van landbouwbedrijven, met een grote impact op weidevo-
gels en insecten? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.foodlog.nl/artikel/ook-afname-weidevogels-op-biologische-boerenbedrijven-
mogelijk-gevolg-van-a/
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